
VAN DE VOORZITTER…

Beste leden en andere belangstellenden,

2022 was een enerverend jaar. Dit had met name te maken met de

besluiten die we met z’n allen hebben genomen. In feite was het besluit

van “go of no-go” voor de bouw van de windmolens een hele grote

omdat dit toch gaat om miljoenen aan investeringen. Daarna hebben

we besloten om samen met onze partner Windvogel tot de oprichting

van Oeverwind Vlaardingen BV. Ook hebben we overeenstemming

bereikt met een bank voor de financiering van de molens. Een minder

heftig besluit, maar wel noodzakelijk om een vaartuig te bouwen

waarop de exploitatie van de windmolens kan plaats vinden. Best

stevige besluiten voor een Coöp, die gerund wordt door vrijwilligers.

Met de voorbereiding om te komen tot de bouw van de twee

windmolens gaat het nu crescendo, nadat we eerst vele problemen

hebben moeten oplossen. De verwachting is dat in het najaar van 2023

de bouw begint en dat er aan het eind van het jaar wordt proefgedraaid.

Volgens de prognose zal de exploitatie begin 2024 starten.

Teleurstellend was in het afgelopen jaar de medewerking van de

gemeente Vlaardingen. Wij hebben een aanvraag ingediend tot het

verstrekken van een lening, daarna om gemeentegarantie voor een

lening van een tweetal fondsen uit onze regio. Alles werd afgewezen

zonder behoorlijke motivatie. Blijkbaar is de gemeente, wiens

duurzaamheidsbeleid wij voor een groot deel uitvoeren, niet zo

eïnteresseerd is in het feit dat de molens voor het grootste deel niet in

Vlaardingse handen komen.

Blijkbaar geldt voor de gemeente niet “voor en door Vlaardingers”.

Echter de gemeente Vlaardingen is wel geïnteresseerd om energie van

onze BV af te nemen. Daar staan wij niet afwijzend tegenover, maar dat

zal dan op den duur wel onder onze voorwaarden verder eventueel

gestalte krijgen.

Blijft staan dat we als VEC nog steeds een bedrag van circa € 1 miljoen

bijeen moeten zien te krijgen om onze doelstelling van 50% eigendom

in de BV te realiseren. Als bestuur bereiden wij een pr-campagne voor,

maar ook die kost geld! Geld dat we thans nog niet hebben. Ondanks

het feit dat iedereen er zo langzamerhand ervan overtuigd is dat

duurzame energie olie en gas moeten vervangen om de wereld een

beetje leefbaar te houden, is in ons land duidelijk merkbaar dat het “not

in my backyard- syndroom” behoorlijk opkomt. Dit heeft ertoe geleid dat

vele windprojecten overal in Nederland worden vertraagd of definitief

worden geschrapt. Daarom heeft de provincie Zuid-Holland een

regionale coöperatie geïnitieerd om te redden wat er te reden valt op de

relatief korte termijn. Dit orgaan, waarvan alle coöperaties in de regio

inmiddels lid zijn geworden, moet trachten met name voorgenomen

windtrajecten alsnog van de grond te krijgen. De provincie is dan ook

trots op het VEC en de Windvogel, dat wij wel volhouden en energie

gaan produceren voor meer dan 5000 huishoudens in Vaardingen

vanaf 2024.

Ton van der Steen, voorzitter VEC
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Vlaardings Energie Collectief

Het Vlaardings Energie Collectief (VEC) is opgericht 

door en voor Vlaardingers met als doel zo veel mogelijk 

energie op te wekken met zonnepanelen en windmolens 

in Vlaardingen. Het opwekken van zon- en windenergie 

op Vlaardings grondgebied, daar gaat het om bij de 

projecten van de coöperatie. 

Wil je een bijdrage leveren en het Vlaardings Energie 

Collectief tot een nog groter succes maken? Neem dan 

contact met ons op!

Contactgegevens

Willem de Zwijgerlaan 49

3136 AR Vlaardingen

info@vlaardingsenergiecollectief.nl

facebook.com/VlaardingsEnergieCollectief

Zonneweetjes

Deel Oeverbos voor een half jaar bouwterrein

Het gaat dit jaar echt gebeuren: de molens worden geplaatst! Als bezoeker

heeft u kunnen zien dat er al sinds vorig jaar borden staan waarop de

werkzaamheden en de planning staan vermeld. We hebben u regelmatig

geïnformeerd over de gevolgen van de bomen en de struiken. Gelukkig

heeft een deel van de bomen een “functie” elders gekregen, maar andere

hadden zoveel schade opgelopen door de januari stormen dat verplaatsen

niet zinvol was. Het komende halfjaar wordt het echt serieus. Een

behoorlijk deel van het Oeverbos wordt afgesloten met een hek. Ook het

fietspad aan de kant van de Maassluisedijk is tijdelijk buiten gebruik. Dit

heeft alles te maken met de veiligheid. Er is veel bouwverkeer en de

vrachtwagens zouden dan steeds de fietspaden moeten kruisen en dat is

niet wenselijk. Het fietspad langs de rivier blijft echter wel open. De

gewijzigde situatie wordt met de bekende gele borden aangegeven.

Uiteraard zal er ook extra vrachtverkeer zijn naar de dijk. Er is veel beton

nodig om de molens te verankeren. Voor de aanvoer van de molens zelf,

zal de nachtelijke uren gebruikt worden. Dit vergt de nodige afzettingen

voor het verkeer. Een precieze datum is daar nog niet van bekend, maar

wij en de gemeente houden u daarvan op de hoogte.

Zonnedaken
Afgelopen maand hebben de certificaathouders van de twee zonnedaken

de opbrengst van de verkoop van de energie minus de kosten uitgekeerd

gekregen. Vorig jaar was een bijzonder zonnig jaar en ook de prijs van de

energie was 4 tot 5 keer hoger dan voor de energiecrisis. Een certificaat

van Motexion leverde € 51,-- op en de Koningin was goed voor € 47,--.

De teruggave van de energiebelasting voor beide daken ligt rond € 11,--

per certificaat. Dit bedrag wordt door de energiemaatschappij verrekend. In

voorgaande jaren was de teruggave van de energiebelasting het hoogste

bedrag, maar doordat deze vorig jaar door de overheid fors is verlaagd

vanwege de hoge energieprijs, valt deze lager uit. Door de hoge opbrengst

van de energieprijs is dit goed gecompenseerd.
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